

Protokoll för styrelsemöte den 28 januari 2017 kl 09:00

Datum: 2017-01-28 Styrelsemöte nummer: 2017-01 Sekreterare: Tina Eklöf

Närvarande: Bert Olsson, Peter Lindell, Agne Gunnarsson, Micke Danielsson, Peter Lindell, Tina Eklöf, Inger Trenck (revisor), Per Söderberg (revisor),

Telefonnummer till Lync, koden gäller enbart detta möte:

010-123 88 88 från mobil och fast telefon

Konferens-ID:

Ordförandekod: --

Mobila applikationer (apps) finns för iPhone och Android mobiler

Punkt	Ärende	Föredragande Beslut
1		
1.1	Mötet öppnas Bert hälsade deltagarna välkomna till mötet.	Ordf
1.2	Anmälan om övriga frågor <ul style="list-style-type: none"> - Förbundsmötet 27-28 april, se punkt 4.2 - Årsmöte inkl ge valberedningen startskott för sitt arbete, se punkt 5.2 - Hojrock 2017, se punkt 5.3 - Infobladd, se punkt 9.2 - Utpekade mc-vägar, se punkt 9.4 - Handledare mc-övningskörning, se punkt 9.5 - Dagordning, aktivare anmälan om övriga frågor, se punkt 10.2 	Alla
1.3	Godkännande av dagordning Föreslagen dagordning godkändes den.	
2	Kvarstående frågor <ul style="list-style-type: none"> - Kassör-behörighet för vice kassör, se punkt 7.2 - Profilprodukter, se punkt 9.1 - Mötestider; dag och klockslag, se punkt 9.3 	
3	Föregående protokoll	
3.1	Protokoll 2016-06 Föregående protokoll (2016-06) godkändes och lades till handlingarna.	
4	Information från/till Fritidsförbundet	
4.1	Aktivitetsrapport Aktivitetsrapporteringen för 2016 har skickats till förbundet.	Tina
4.2	Trafikverkets Fritidsförbund har skickat ut en inbjudan om att förbundet kommer att hålla förbundsmöte den 27-28 april 2017. Från mc-klubben deltar Peter Lindell.	

5 Kommande aktiviteter

5.1 Årsplanering 2017

Kontaktpersoner:

Gävle – Martin Agstam

Karlstad/Värmland – Bert

Borlänge/Dalarna – Micke

Stockholm/Mälardalen – Tina

Eskilstuna/Mälardalen – Per Ahlénus

Linköping/Östergötland – Agne

Jönköping – Peter

Göteborg – Inger undersöker om vi kan få till en kontaktperson i Gtbg

Malmö/Kristianstad - Agne undersöker om vi kan få till en kontaktperson i detta område

Bert kontaktar redaktören för iTrafik om möjlighet att få med en insändare/artikel i kommande nummer, för att marknadsföra mc-klubben.

Kommande aktiviteter 2017:

- Årsmöte 3-4 juni i Dala Storsund Borlänge.
- Mc-träff Hojrock i Västervik, 15-18 juni.
- Mc-utflykter; ca en per månad april-september
 - APRIL/MAJ – I Arns fotspår – favorit i repris
 - MAJ – Orm- och kultursafari
 - JUNI – Dalaturen genomförs på årsmötet
 - JUNI – 15-18 juni Hojrock
 - AUG – Sörmlandssnurren
 - AUG/SEPT – Norgetur - Bert kontaktar Hans Rönnegård för att undersöka möjligheterna om en sådan tur. Intresse stäms av via en enkät under våren 2017. Bert o Tina ordnar enkäten i anslutningen till ett Infoblad.
 - SEP – Riksaktivitet ”Pokerrun” eller ev i anslutning till datumen för Norgeturen.

5.2 Årsmötet 2017 (3-4/6)

Micke bokar preliminärt 20 personer. Bokar även så att möjlighet finns att ankomma redan fredag kväll (2/6).

Preliminära tider för årsmötet 3/6 kl 10 t o m frukost 4/6. Vi enades vidare om att vi även i år bjuder på middag samt frukost den 4/6.

Dalaturen genomförs i samband med årsmötet.

Bert kontaktar valberedningen (Per Ahlénius och Viktoria Andersson) så att det kan påbörja sitt arbete. Tina gör i ordningen underlaget så att det vet vilka poster som är aktuella för val.

Noterat efter mötet:

Micke har preliminärbokat för 25 personer på DalaStorsund, är enligt personalen inte några bekymmer.

5.3 Hojrock 2017

Hojrock går i år av stapeln 15-18 juni på Västervik Resort.

Mötet enades om att vi fortsätter med att genomföra en klubbaktivitet i samband med Hojrock. Micke kontaktar Hojrock och bokar TRV-camp.

6 Nya och avgående medlemmar

6.1 Medlemsantal

Peter

71 st har betalat in medlemsavgiften t o m 2017-01-26.

Fyra nya medlemmar har tillkommit: Anders Berglönn, Mats Westerberg, Marie Johansson och Mensur Gigovic.

Agne markerar efter uppgifter från Peter, i kolumnen ”Medlemsavg 2017 Ja/H medl” i medlemsmatrikeln, vilka som betalat medlemsavgiften.

Peter och Agne ansvarar därefter för att ta fram ett underlag, prel maj, för att skicka en påminnelse till dem som inte betalat in medlemsavgiften.

7 Ekonomi

7.1 Kassarapport

Peter

Saldo är (2017-01-27) **14 869, 16 kr.**

7.2 Kassör-behörighet och inloggning på Nordea

Peter

Peter kontaktar Nordea kommande vecka (2017-05). Samordnar därmed med Bert därefter så att detta kan lösas så snart som möjligt.

7.3 Peter överlämnade i samband med mötet underlag till Per och Inger för deras revision.

8 Rapport från genomförda aktiviteter

8.1

Genomförda aktiviteter 2017:

- Mc-mässan på Stockholmsmässan i Älvsjö (26-29 jan). Peter återkommer till Tina så snart han har en uppfattning om hur många medlemmar som deltagit.

- 9 Övriga frågor
- 9.1 Profilprodukter:
Vi lägger ned denna punkt. Enades om att vi enbart skickar ut märken som den enskilde får stryka på själv.
Ta med i ett kommande möte om att medlemmarna kan kontakta Micke om man behöver ett nytt ”stryka på märke”.
- 9.2 Info-blad 2017-01
Punkter att ta med i ett kommande blad:
- Genomförd aktivitet
 - Inbetalningskort för 2017
 - Tina Eklöf, Kjell Stenman o Karin Appelgren
 - presenterar sig – detta Infoblad
 - Inger Trenck o Per Söderberg – kommande infoblad 2017-02
 - Varselvästar och ”klistra på märken” – till de ”gamla” och nya medlemmar som inte fått någon väst eller om den väst som de fått inte längre passar - e-post med uppgift om storlek skickas till Micke.
Utgå från följande mått (omkrets) när du ska bestämma storlek:
M= 108 cm
L= 114 cm
XL= 120 cm
XXL= 128 cm
- 9.3 Mötestider för styrelsemöten; dag och klockslag – måndagar kl 20-21:30.
- 9.4 Utpekade mc-vägar
Agne tipsar om att vi skulle kunna undersöka om det finns möjlighet att i samband med kommande upphandling av grundpaket få med åtgärder för utpekade (roliga) mc-vägar t ex tidig vårsopning. Mötet enades om att detta var en god idé.
Bert erbjuder sig att kontakta Planering nationell trafiksäkerhet.
Därefter kontaktar Agne Trafikverkets kontaktperson mot SMC som är Jörgen Persson.
- 9.5 Handledare mc-övningskörning
Klubben har inte möjlighet att erbjuda sig att ta på sig att vara handledare. Däremot om någon, som har åtkomst till arbetsrummet och medlemsmatrikeln, väljer att kontakta någon som är medlem i klubben är det upp till dem att komma fram till en överenskommelse.
Mötet är enig om att detta åtagande måste grundas på en personlig kontakt som var och en som blir tillfrågad om ska kunna ta ställning till.

Bert återkopplar svaret till den som ställt frågan.

10 Nästa styrelsemöte:

10.1 Skype den 13 mars kl 20:00 – 21:30

10.2 Dagordning, aktivare anmälan om övriga frågor

Mötet enades om att vi fortsätter att följa de stående mall för dagordningen som vi har. Mötesdeltagarna ombeds att vara mer aktiva med att lyfta övriga frågor, om möjligt avisera ett par dagar innan mötet. T ex kan det göras genom att man **svarar alla** på mötesförfrågan. Mötesinbjudan återfinns i kalendern efter att man tackat ja eller preliminärt.

11 Mötets avslutande

Ordf

Bert tackade för ett bra och trevligt möte.

Vid protokollet



Christina Eklöf, sekreterare



Bert Olsson, ordförande